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عضو شورای شهر تبریز:

سرعت اجرایی پروژه مترو در این 10 ماه چشمگیر است

به گزارش امور ارتباطات سازمان، حکیمه غفوری، روند اجرای پروژه را در ۱۰ ماه اخیر بسیار چشمگیر ارزیابی کرد و شتاب

اجرایی مترو را در سایه همدلی و هماهنگی مجموعه سازمان با عوامل ذیربط مسلم دانست.

حکیمه غفوری با اشاره به اینکه زبان از توصیف شتاب اجرایی این ۱۰ ماه اخیر قاصر است در حاشیه بازدید از ایستگاه قونقا گفت: امروز ما شاهد تلاشهای مجموعه مترو از کارگران

و مهندسان و مسئولان هستیم که نتیجه آن افتتاح های اخیر ایستگاههای باقی مانده و این پیشرفت عظیم است وی افزود: با اتمام تنها ایستگاه باقیمانده خط یک یعنی

ایستگاه قونقا، شاهد اتمام کل خط یک متروی تبریز خواهیم بود که سال هاست فعالیت اجرایی آن آغاز شده است. در سایر خطوط نیز تلاش بر آن است که این سرعت اجرایی

حفظ و استمرار داشته باشد
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